
广东工业大学来华国际学生研究生导师预接收函

Pre-Acceptance Letter of International Student by Supervisor of

Guangdong University of Technology

经初步了解，本人认为该生具备一定的学术能力和培养潜力，愿意预接

收其为本人 年度的（硕士□/博士□) 研究生。此函仅为本人接收

意愿，不作为录取凭证；最终录取结果以学校录取通知为准。

After the preliminary review, I personally consider that the

applicant has the academic ability and ambition to pursue his/her

graduate study at Guangdong University of Technology. I hereby agree

to pre-accept him/her as my Master □/Doctoral □ student of the

year of .Regarding the admission result, the admission notice

issued by International Exchange College of GDUT shall prevail.

申请人信息如下 The information of applicant is as follows.

1. 护照姓名 Passport Name：

2. 护照号码 Passport No.：

3. 国籍 Nationality：

4. 申请就读学院 School：

5. 申请就读专业 Major：

6. 申请就读层次 Degree Level：硕士研究生□/博士研究生□

研究生导师信息如下 The information of supervisor is as follows.

1.导师姓名 Supervisor Name:

2.导师所属学院 School:

3.电子邮箱 Email:

4. 联系电话 Mobile:

导师签名（院章）： 日期：

注：关于国际学生招生录取等事宜，联系国际交流学院国际学生事务

办公室。

联系电话：86-20-37626172， 邮箱：admission@gdut.edu.cn

官网：https://iec.gdut.edu.cn
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